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Zápisnica 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nemecká, 

konaného dňa 20.10.2017 o 16,30 hod. v zasadačke Obecného úradu 

v Nemeckej 
 

Prítomní:  

starosta obce:  Branislav Čižmárik 

poslanci:   Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana Kováčová, PhD., 

p. Dana Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš 

ospravedlnili sa:  Ing. Marcela Kohútová, p. Pavol Halgaš, p. Ivan Kováčik, p. Peter 

Marčok 

hlavný kontrolór:  Mgr. Michal Vetrák 

 

zapisovateľka:  RNDr. Anna Marková 

 

Hostia: p. Alexander Rumanovský, p. Eva Sarvašová, p. Vladimír Dajmek,          

p. Monika Horváthová 
 

 

 

Bod č. 1- Otvorenie zasadnutia OZ 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta obce 

p. Branislav Čižmárik. 

             

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Mgr. Branislava Píšiho a za členov 

návrhovej komisie p. Danu Klincovú a Ing. Jozefa Klimenta. 

Za zapisovateľku zápisnice určil RNDr. Annu Markovú  – pracovníčku obecného úradu. 

Za overovateľov zápisnice navrhol  Mgr. Zuzanu Kováčovú, PhD. a Ing. Ľubomíra Kubuša. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 72/2017 zo dňa 20.10.2017                

K bodu č. 2 :  Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

1. S c h v a ľ u j e   za predsedu návrhovej komisie Mgr. Branislava Píšiho a za členov 

návrhovej komisie p. Danu Klincovú a Ing. Jozefa Klimenta. 

2. U r č u j e   za zapisovateľku zápisnice RNDr. Markovú Annu, pracovníčku obecného 

úradu a za overovateľov zápisnice Mgr. Zuzanu Kováčovú, PhD. a Ing. Ľubomíra Kubuša. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana Kováčová, 

PhD., p. Dana Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš. 

Hlasovali:  

za (menovite): Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana Kováčová, PhD.,  p. Dana 

Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 3 – Schválenie programu 

P. starosta prečítal program mimoriadneho zasadnutia OZ. Poskytol možnosť predniesť iný 

návrh, doplňujúce body programu alebo pripomienky, ktoré nikto nevyužil a pán starosta 

skonštatoval, že Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte, v ktorom je uznášania sa schopné. 
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Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká  č. 73/2017 zo dňa 20.10.2017                
K bodu č. 3:  Schválenie programu zasadnutia OZ. 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

S c h v a ľ u j e   program OZ v znení:  

Program zasadnutia OZ: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ. 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu. 

4. Informácia o ďalšom postupe pri verejnom obstarávaní rekonštrukcie verejného osvetlenia 

v obci Nemecká. 

5. Rôzne. 

6. Diskusia. 

7. Záver. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana 

Kováčová, PhD., p. Dana Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš. 

Hlasovali:  

za (menovite): Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana Kováčová, PhD., p. 

Dana Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 4 – Informácia o ďalšom postupe pri verejnom obstarávaní rekonštrukcie verejného 

osvetlenia v obci Nemecká 

 

P. starosta informoval, že si dovolil k bodu č. 4 – Informácii o ďalšom postupe pri verejnom 

obstarávaní rekonštrukcie verejného osvetlenia v obci Nemecká pozvať p. Rumanovského, 

osobu zodpovedanú za proces verejného obstarávania a ten povie pár slov k tejto problematike. 

Je potrebné ozrejmiť aké sú možné problémy, ktoré nastávajú v praxi pri ceste verejného 

obstarávania (ďalej VO) formou koncesie. P. Rumanovský vysvetlil problematiku formy 

koncesie pri VO nasledovne: 

Aktuálny stav je taký, že obcou schválený proces VO koncesiou bol schválený v čase, keď bol 

zákon o VO iný ako je dnes. V čase schválenia procesu VO koncesiou, nebolo možné podať 

žiadnu námietku voči tomu VO.  P. Rumanovský predstavil dva varianty možného ďalšieho 

postupu vo VO na verejné osvetlenie. Jednou z nich je možnosť VO koncesiou. Dnes je nutné 

koncesiu zavesiť do Vestníka VO a ktokoľvek z uchádzačov, ktorí by chceli robiť verejné 

osvetlenie by mohol proti tomu projektu podať námietky. Konkrétny problém vidí                           

p. Rumanovský v bodoch osvetlenia. Keďže obec chce využiť ako body osvetlenia existujúce 

stĺpy Stredoslovenskej energetiky (ďalej SSE a. s.) je tu reálna možnosť námietky uchádzačov 

o VO, že sú diskriminovaní z dôvodu, že nemôžu použiť vlastné body osvetlenia. To by viedlo 

k prerábaniu dokumentácie k VO, aby uchádzač dostal možnosť použiť vlastné body verejného 

osvetlenia na miestach, kde určí uchádzač, keďže SSE a. s., nemusí dať uchádzačovi nájomnú 

zmluvu. P. Rumanovský navrhuje realizovať druhú variantu, ktorá je nasledovná. Navrhuje 

využiť zmenu z 1.6.2017 v zákone č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní, ktorá určuje limit 

do 150 000,- € pre stavebné práce, kedy ešte nie je možné podávať námietky na postup vo VO. 

Keďže p. starosta uviedol, že pán Ing. Šátek predbežne určil vo výkaze výmer potrebnú sumu 

na rekonštrukciu osvetlenia na 148 965,- € bez DPH, zverejnený postup na VO nebude môcť 

byť namietaný z dôvodu požiadavky umiestnenia bodov verejného osvetlenia.  Uchádzač, ktorý 

sa bude chcieť zúčastniť VO sa bude musieť dohodnúť so SSE a. s. o možnosti využitia ich 

stĺpov. Záverom p. Rumanovský informoval, že v prípade VO formou koncesie nevie zaručiť 

reálnu úsporu, keďže možná úspora na rekonštrukcii verejného osvetlenia by mohla byť časom 
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„prekrytá“ vyššími  nákladmi na prevádzku, spôsobenými vysokou cenou elektriny. Ak by sa 

ale išlo cestou stavebnej práce je možné určiť dodávateľa elektriny (v tomto prípade to vie 

zaručiť, lebo to nikto nemôže namietať). Ing. Kliment položil otázku p. Rumanovskému, ako 

to vidí z časového hľadiska, keď sa pôjde touto druhou cestou. P. Rumanovský povedal, že 

samotná realizácia procesu VO nebude trvať dlhšie ako dva týždne. Pri koncesii by to trvalo 

určite 3 mesiace, aj to len v situácii, že nebudú námietky. Mgr. Píši povedal, že námietky sa 

zvyknú dávať aj účelovo. Uchádzači ich dávajú jeden za druhým, keď sa jedna vyrieši za               

3 mesiace, podá námietku ďalší atď.. P. Rumanovský súhlasil. Uviedol, že ak by všetky 

podklady boli napr. do 1.11.2017 a vtedy by sa spustila súťaž, úspešný uchádzač by mohol byť 

známy  už 15. – 16.11.2017. Dokonca nie je lehota na podpísanie zmluvy, tá môže byť 

podpísaná na ďalší deň a rekonštrukcia môže ihneď začať (v závislosti od počasia). P. starosta 

upresnil, že sa jedná o 251 svietidiel obce plus rozšírenie o 30 svietidiel a stĺpy, rozvádzače, 

výložníky, svetlá. Taktiež kompletné doplnenie do výkazu výmeru žiadané od p. Ing. Šáteka, 

aby to tam celé zahrnul. Ing. Kubuš sa spýtal, ako bude teraz to financovanie. P. Rumanovský 

informoval, že spôsob financovania sa nemení, uchádzač bude musieť pristúpiť na spôsob 

financovania, aký sme si zadali. Ak si to v zmluve povieme, lebo to si môžeme určiť – máme 

na to právo (t. j. mesačné splátky po dobu 10 rokov). P. starosta informoval, že aktuálne sa platí 

približne 900,- € mesačne za energiu, čo spolu so servisom a údržbou verejného osvetlenia - 

ročne asi 3000,- €, ale keď sa robili nové stĺpy, nové lampy vychádzalo to priebežne na 1 200,- 

až 1300,- € za mesiac. Po tejto rekonštrukcii by sa malo za energiu ušetriť 600,- € mesačne. 

Tento efekt ušetrenej splátky však bude až vtedy, keď bude všetko splatené (pri 

predpokladaných nákladoch na energiu cca 260,- €). Je predpoklad, že mesačné náklady len na 

splátku rekonštrukcie budú maximálne 1500,- € za mesiac na 10 rokov (stavebné práce bez 

dane). P. starosta potvrdil, že sa jedná o približne rovnakú sumu, ako v prípade VO koncesiou, 

ale je to rýchlejší a efektívnejší postup ako v prípade VO koncesiou.  

P. Rumanovský informoval, že čo sa týka transparentnosti, netreba sa obávať, lebo výzva pôjde 

minimálne trom (prihláseným) uchádzačom a bude uverejnená na obecnej webovej stránke.      

P. Rumanovský zdôraznil, že postup je vlastne taký istý, ako keby sa išlo cez Vestník, ale je 

rýchlejší. Ing. Kliment ešte raz zopakoval, že touto druhou variantou sa nepôjde cez Vestník. 

P. Rumanovský mu to potvrdil. Dnes sa to volá „zákazka s nízkou hodnotou“ v zmysle § 117 

Zadávanie zákaziek s nízkymi hodnotami. P. Klincová a aj Mgr. Kováčová, PhD. sa 

zaujímali o to, aký názor má Mgr. Vetrák. Mgr. Vetrák konštatoval, že je otázne, či by mali 

záujem potenciálny uchádzači, keby sa vyhlásilo VO ako podlimitná zákazka. Vtedy sa 

neprihlási nikto, aj to sa môže stať. P. Rumanovský konštatoval, že to nemôže byť „podlimitka“, 

lebo limit nás nepustí, je to zákazka s nízkou hodnotou 149 000,- €, je to § 117 – návrh podal 

kvôli tomu, že je to výhodnejšie a rýchlejšie pre obec. P. starosta navrhuje zrušenie uznesenia 

o koncesii, a aby bol poverený začať VO pre rekonštrukciu verejného osvetlenia v zmysle 

aktuálneho znenia zákona č. 343/2015 Z. z.. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 74/2017 zo dňa 20.10.2017                

K bodu č. 4 :  Informácia o ďalšom postupe pri verejnom obstarávaní rekonštrukcie verejného 

osvetlenia v obci Nemecká. 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 
1. R u š í   uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 60/2017 zo dňa 

08.09.2017. 

2. Poveruje starostu obce vykonaním verejného obstarávania na realizáciu modernizácie 

verejného osvetlenia v obci Nemecká v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z.  

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana  Kováčová, 

PhD., p. Dana Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš. 

Hlasovali: 
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za (menovite): Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana Kováčová, PhD.,          

p. Dana Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 5 – Rôzne 

 

P. starosta sa spýtal, či niekto z poslancov má k tomuto bodu niečo, čo by sa malo dnes riešiť. 

V tomto bode sa rieši odmena, čo sa týka kultúrnych akcií, hlavne aby p. Klincová mohla 

vyplatiť všetko, čo je potrebné vyplatiť za realizované akcie. Tento rok je navrhnutá odmena 

550 € brutto, ktorá je pre poslankyňu a predsedníčku komisie. P. Klincová bude informovať 

Obecné zastupiteľstvo o prerozdelení odmeny, aby sa zverejnilo, čo všetko sa vyplácalo.  

Keďže nebol iný návrh, ani námietky, navrhol prečítať uznesenie.  

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 75/2017 zo dňa 20.10.2017                

K bodu č. 5: Rôzne. 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 
Schvaľuje odmenu pre p. Danu Klincovú, poslankyňu OZ a predsedníčku komisie pre kultúru 

a šport, za organizáciu podujatí v roku 2017, najmä Dní obce Nemecká, vo výške 550,- € 

(brutto). Odmena bude vyplatená v najbližšom výplatnom termíne. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana Kováčová, 

PhD., p. Dana Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš. 

Hlasovali:  

za (menovite): Ing. Jozef Kliment, Mgr. Branislav Píši, Mgr. Zuzana Kováčová, PhD., p. Dana 

Klincová, Ing. Ľubomír Kubuš, 

proti (menovite):  nehlasoval nikto, 

zdržali sa (menovite): nehlasoval nikto. 

 

Bod č. 6 – Diskusia 

 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

P. Dejmek žiada o vyhlásenie v miestnom rozhlase, aby ľudia nevhadzovali do kontajnerov 

lístie a polystyrén (tak ako sa to opakuje každoročne). P. starosta konštatoval, že treba zistiť  

kto to spraví, vieme mu dať poriadkovú pokutu. Mgr. Píši sa pýtal Mgr. Kováčovej, PhD.  kto 

na ulici Školská páli lístie. Odpovedala, že lístie pália už štvrtý deň obidve susedy. Cítiť to aj 

cez zavreté okná. Opakuje sa to každý rok, každý večer o 18-tej hodine. P. starosta povedal       

p. Markovej a p. Horváthovej, aby  pripravili hlásenie do miestneho rozhlasu, kde sa uvedú 

informácie od hasičov ku problematike pálenia lístia.  

P. Dejmek sa pýtal, ako má pripraviť na odvoz odpílené konáre stromov zo svojho pozemku, 

a či je to potrebné nahlásiť pánovi Orošovi. P. starosta povedal, aby sa nakontaktoval na pána 

Oroša, následne to doriešia obvyklým spôsobom. 

Ďalšou témou bola otázka varenia stravy vo Vojenskom útvare, nakoľko tu sa variť nejakú dobu 

nebude a potrebuje sa zabezpečiť strava pre dôchodcov, ktorým robíme dovoz. Na určitý čas 

by ich mohla zastúpiť školská jedáleň. P. starosta už bol zisťovať, či by bolo možné v šk. jedálni 

variť viac obedov. P. Medveďová (kuchárka v ZŠ Nemecká) upozornila, že v takom prípade 

bude potrebné zamestnať ďalšiu pracovnú silu. Už teraz varia 170 obedov, varia aj pre Denný 

stacionár a takmer nestíhajú. Pre takéto riešenie varenia obedov je potrebný prieskum záujmu 

medzi dôchodcami. Treba ich najprv informovať, že cena lístka by bola 2,30 € za obed (pre 

cudzích) plus 0,30 € za dovoz (náklady za PHM). P. Horváthová má pripraviť návratky 

s uvedenou sumou, lebo od 1.12.2017 sa dočasne vo Vojenskom útvare nebude variť.  
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P. Klincová pripomenula, aby jej na e-mail prišli návratky s návrhmi na účinkujúcich na DNI 

OBCE NEMECKÁ 2018. P. Klincová navrhla – skupinu ABBA s honorárom 2000,-€ a         

Mgr. Kováčová PhD. navrhla skupinu HRDZA  (90 min. východniari) s honorárom  1500,- € . 

Ing. Kliment konštatoval, že na tieto účely treba v rozpočte navýšiť sumu. P. starosta sa spýtal 

na predstavenie „Na skle maľované“ - p. Klincová povedala, že budú stáť 650,- €. Ešte by 

chcela osloviť Slančíkovcov, len chcela vedieť, ako sa k tomu vyjadria poslanci na dnešnom 

zastupiteľstve.  

Starosta obce ukončil bod č. 6 Diskusiu. 

 

Bod č. 7 – Záver 

Starosta obce poďakoval za rokovanie a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

Zapisovateľ zápisnice:    RNDr. Anna Marková                 v.r.  

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Mgr. Zuzana Kováčová, PhD.         v.r.  

  .  

                                       

 Ing. Ľubomír Kubuš             v.r.  

   

 

Starosta obce:                  p. Branislav Čižmárik                     v.r.  

 

     

 

 

 

 

Z mimoriadneho zasadnutia OZ bol vyhotovený zvukový záznam. 

 


